
Kindcentrum de Beuk 
Vragen tijdens de begrotingsbehandeling 
 
Inmiddels zien we bij sportpark de Klep in Middelbeers een bord staan dat 
er een kindcentrum wordt ontwikkeld dat is mooi en volgens afspraak, 
maar in hoeverre wordt er qua volume en budget rekening gehouden met 
de ontwikkeling van kindcentrum de Beuk? Dit vinden we in de cijfers niet 
terug. 
 
Antwoord college van B&W; 
De aanvraag is door het ministerie gehonoreerd en willen nu stappen 
gaan zetten. De wethouder heeft partijen uitgenodigd; Openbaar 
Onderwijs en stichting de Beuk. Het gesprek gaat verder over de 
procedures, termijnen en de omvang van de school, waarna de 
consequenties in beeld gebracht kunnen worden. ‘het duurt mij te lang’ 
was zijn laatste opmerking. 
 


